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§ 1  

Styrelsens ordförande Jan Wiklund hälsade de cirka 20 närvarande medlemmarna välkomna och 

förklarade stämman öppnad.  

§ 2  

Stämman utsåg Mats Lindahl att leda dagens förhandling.  

§ 3 

Till att föra dagens protokoll anmäldes Gun-Britt Johansson.  

§ 4 

Att jämte ordföranden justera protokollet utsågs Torgny Nilsson och Jonny Blomqvist 

§ 5 

Konstaterades att kallelse till stämman skett i enlighet med stadgarna. 

§ 6 

Beslöts att justera röstlängden senare, om behov skulle uppstå. Ordförande påpekade vikten av att 

alla överlåtelser och andra förändringar omgående anmäls till styrelsen.  

Konstaterades att följande fastigheter bytt ägare under året: Mella, Berget, Bengt Nyströms 

fastigheter, Bostället, Kistbråten och del av Jan Wiklunds fastighet 

§ 7 

Torgny Nilsson och Mats Lindahl deltog i våras på ett möte med Frykens och Glafsfjordens 

älgförvaltningsområde. Där diskuterades avskjutningsfrågor, älginventeringens genomförande samt 

vargpåverkan på älgstammen. Man kom överens om att rekommendera att flyginventering tillämpas 

vid nästa tillfälle, men påpekade också att spillningsinventering är en bra inventeringsmetod, rätt 

tillämpad. 

Jan Wiklund rapporterade från styrelsens arbete med den framtida avskjutningens storlek m.m. 

Åmots vvo var, fram till föregående jaktår, ett eget älgskötselområde. Kravet på ett sådant är bl.a. att 

området ska kunna tåla en årlig avskjutning på minst 10 vuxna djur. På senare år har det inte varit 

möjligt. Styrelsen har bedömt att det heller inte under överskådlig framtid är möjligt att årligen 

skjuta minst 10 vuxna djur. Detta innebär att Åmots vvo har att välja på att bli ett licensområde, där 

avskjutningen bestäms av Länsstyrelsen, eller att ansluta sig till något närliggande älgskötselområde. 

Avskjutningen inom ett älgskötselområde styrs av den älgskötselplan som älgskötselområdet tagit 

fram i samråd med alla ingående viltvårdsområden/motsvarande.  

Jan har varit i kontakt med omkringliggande älgskötselområden och diskuterat möjligheterna att få 

ansluta Åmots vvo. Under processens gång har det blivit tydligt att Mangskog älgskötselområde är 

det område som är att föredra och som också har meddelat att vi är välkomna att ansluta oss. Mot 

denna bakgrund beslutade styrelsen att intermistiskt ansluta Åmots vvo till Mangskog äso. 

Länsstyrelsen har därefter tagit beslut med denna innebörd. Det som nu krävs är att jaktstämman 

godkänner att Åmots vvo ansluts till Mangskog äso. 

Åmots vvo kommer, om stämman godkänner anslutningen, att vara representerat med två personer 

bl.a. i den grupp som arbetar med älgskötselplan och fördelning av avskjutningen på jaktlag/vvo.  

Mangskog älgskötselområde omfattar, efter Åmots vvo´s anslutning, cirka 15 400 hektar fördelat på 

nio jaktlag/vvo. Åmots vvo är det största området inom Mangskog älgskötselområde. 
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Tomas Olsson och Torgny Nilsson deltog i ett möte i augusti 2015, med Mangskog älgskötselområde 

angående avskjutningen under höstens jakt. Vår tilldelning blev 4 vuxna och 6 kalvar. Av de vuxna bör 

vi om möjligt skjuta fler tjurar än älgkor, med andra ord helst 3 tjurar och en ko. Älgskötselområdet 

var också överens om att man får skjuta en kapitaltjur per jaktlag och därutöver tjurar med högst fem 

hornpinnar. Tomas och Torgny lyckades förhandla fram att Åmots vvo inledningsvis får skjuta ett 

vuxet djur varefter kalvavskjutningen måste påbörjas. Övriga jaktlag måste börja med att skjuta 

minst en kalv innan vuxet djur blir tillåtet. Totalt ska minst 50 % kalv skjutas. 

§ 8 

Ordförande läste upp verksamhetsberättelsen för 2014/2015, bilaga § 8:1, som med godkännande 

lades till handlingarna. 

Torgny Nilsson redogjorde för resultat- och balansräkningen, bilaga § 8:2. Årets resultat visade ett 

överskott på 984 kronor. 

Revisorernas, Bert Nyström och Christer Olsson, berättelse, bilaga § 8:3, lästes upp. Revisorerna 

framförde kritik mot hur byggnationen av köksdelen i samlingslokalen har genomförts. De har inte 

kunnat finna något beslut om detta i något styrelseprotokoll och ifrågasatte också behovet av 

köksdelen. 

Styrelsen bedyrade att man tagit beslut om att fördela om medel från grusning av parkeringen 

(eftersom detta inte kunnat genomföras) till att bygga köksdelen i samlingslokalen. Bakgrunden till 

styrelsens beslut var dels en strävan att förbättra hygien i slaktboden – ingen onödigt ”spring” bland 

skjutna älgar för handtvätt och vattenhämtning m.m. – och dels för att höja den allmänna trivseln i 

samlingssalen. Köksdelen gör också lokalen mer attraktiv för uthyrning (under den varma delen av 

året). Styrelsen beklagade om det är så att beslutet inte har protokollförts på ett korrekt sätt. 

§ 9 

Efter en kort diskussion beslutade stämman 

 

att godkänna beslutet om att bygga en köksdel i samlingssalen, 

att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret samt 

att uppmana styrelsen att säkerställa att alla beslut blir korrekt protokollförda. 

§ 10  

Stämman beslöt att kassan förs till ny räkning. 

§ 11 

Stämman beslöt att godkänna anslutningen till Mangskog älgskötselområde. 

§ 12  

Stämman beslöt att följande regler med mera ska gälla för jaktutövning jaktåret 2014/2015.  

 

1. För deltagande i jakten krävs giltigt jakträttsbevis vilket utfärdas av den person som styrelsen 
utser.  

2. Styrelsen kan vid behov utfärda jaktgästbevis i samband med tilläggsjakt. Ett sådant 
jaktgästbevis innefattar inte rätt till bytet. 
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3. Enligt gällande älgskötselplan inom Mangskogs äso för åren 2015-2017 och den fördelning 
som gjorts inom skötselområdet, får 4 vuxna djur och 6 kalvar skjutas. Målet är att skjuta 3 
tjurar och en ko, eftersom vi bör spara på livskraftiga kor. Vid jaktens slut ska kalvandelen 
vara minst 50 %. 
Endast tjurar med fem horntaggar eller färre får skjutas. Därtill får en tjur med 15 eller fler 
horntaggar fällas. 

4. Jakten tre första dagar ska ske genom drevjakt, resterande jakt genom hundjakt. Eventuell 
tilläggsjakt kan ske genom drevjakt eller hundjakt  

5. Ordinarie jakt ska äga rum under tiden lördagen den 24 oktober till och med fredagen den 30 
oktober. Slaktdag preliminärt lördagen den 31 oktober. Tid för eventuell tilläggsjakt bestäms 
av styrelsen.  

6. Av säkerhetsskäl bör ingen annan jakt pågå då älgjakt pågår. De markägare som arrenderar ut 
småviltsjakt uppmanas att i god tid informera sina arrendatorer om när älgjakt pågår.  

7. Eftersök och tillvaratagande av trafikskadad älg skall organiseras i egen regi. Trafikdödad älg 
skall säljas och nettot skall tillfalla föreningens kassa. 
Till kontaktperson och ansvarig för eftersök och tillvaratagande utsågs Allan Ahlberg och 
Claes-Göran Andersson.  

8. För att säkra tillgången till älghundar ska styrelsen i god tid före jakten utse tre ordinarie 
älghundsekipage och minst två reservekipage. Dessa disponeras sedan av jaktledaren under 
jakten. 

9. Följande instruktioner för jaktledare fastställdes: 

a. Jakten ska genomföras på ett sådant sätt att styrelsens direktiv om avskjutningens 
storlek och fördelning på ko, tjur och kalv kan uppfyllas.  

b. All mark inom respektive sektion skall om möjligt avjagas. 
c. Lottning ska, när det är praktiskt möjligt, vara grundprincipen för fördelning av pass och 

annat i samband med jaktens genomförande.  
d. Jaktledaren ska, i samråd med styrelsen, försäkra sig om tillräcklig tillgång till 

eftersökshundar.  
e. Jaktledaren ska upprätta skriftliga instruktioner till jägarna om hur jakten skall bedrivas.  
f. Jakten ska bedrivas enligt lagar och förordningar samt i enlighet med de beslut som 

viltvårdsområdets stämma och styrelse fattat samt följa föreningens stadgar.  
10. Till jaktledare utsågs Tomas Olsson och till biträdande jaktledare Claes-Göran Andersson.  
11. En arbetsdag för allt praktiskt förberedelsearbete inför jakten äger rum lördagen den 

26 september kl. 09.00, då även den extra jaktstämma som krävs för att godkänna eventuella 
överlåtelser av jakträttsbevis, ska hållas.  
De jaktdeltagare som inte deltar i förberedelsearbetet skall betala 500 kronor till föreningens 
kassa. 
Jaktledaren ansvarar för att det arbete som inte blir färdigställt under arbetsdagen blir utfört 
före jaktens början.  

12.  Styrelsen leder och samordnar viltvårdsåtgärder inom området.  
13. Alla som deltar som skytt, skall under sommaren/hösten 2015 avlägga godkänt prov för lägst 

älgskyttemärket i brons.  
14. Övriga frågor: Stämman konstatera att det är svårt att hinna med förberedelsearbetet i 

skogen på en dag. Olika förslag kom fram, t.ex. dela upp linjerna på fler, och att man har 
ansvar för fasta linjer, givetvis under jaktledarens övergripande ansvar. Tomas och Claes 
funderar över detta.  
 

§ 13 

Viltvårdsområdet arrenderar, av de markägare som så önskar och anmäler detta senast 
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anmälningsdagen för jaktdeltagande, den mark som inte utnyttjas som underlag för jakträttsbevis för 

5 kronor per hektar.  

Styrelsen äger rätt att med den arrenderade marken som underlag upplåta jakträtt till jaktgäster. 

Arrendeavgiften ska vara 22 kronor per hektar för den arrendator som deltar som skytt och 11 

kronor per hektar för den arrendator som deltar som drevkarl. Till denna avgift kommer kostnaden 

för jakträttsbeviset. 

§ 14 

Arvode till styrelsen skall inte utgå. Kostnadsersättning får dock utbetalas till styrelsens ledamöter 

med sammanlagt maximalt 7 000 kronor.  

§ 15 

Styrelsen redogjorde för budgeten för verksamhetsåret 2015/2016. Stämman godkände denna. 

§16 

Avgiften för ett jakträttsbevis fastställdes till 1 200 kronor. De jaktdeltagare som enbart deltar som 

drevkarl betalar halv avgift, d.v.s. 600 kronor. Ett sådant jakträttsbevis berättigar endast till halv 

köttandel. 

Avgiften för jaktgästbevis fastställdes till 400 kronor.  

§ 17 

Inga motioner från medlemmarna eller framställningar från styrelsen förelåg. 

§ 18 

Som nya medlemmar i Åmots vvo hälsades Jonas Larsson, Kil ( Anders Olofssons skogsfastighet)), 

Anja Nilsson (Berget), Marika Paullin och Carl-Johan Berggren (Dahlhem), Lars Magnusson 

(Kistbråten) samt Bert och Erik Nyström (Nyströmsfastigheterna) välkomna. 

§ 19 

Till ordförande i viltvårdsområdesföreningen för verksamhetsåret 2015/2016 valdes Allan Ahlberg.  

§ 20 

Till ordinarie styrelseledamöter för verksamhetsåret 2015/2016 omvaldes Mats Lindahl, 

Tomas Olsson, Torgny Nilsson och Gun Britt Johansson. Till suppleanter omvaldes Tommy Johansson 

(Arvika) och Lena Strömvall.  

§ 21 

Till ordinarie revisorer för kommande verksamhetsår omvaldes Christer Hedberg och Bert Nyström. 

Till revisorssuppleant omvaldes Mats Nyhlén. 

§ 22 

Som ombud till Mangskog älgskötselområde valdes Tomas Olsson och Claes Andersson med Torgny 

Nilsson som suppleant. 

§ 23 

Till valberedningen valdes Anja Nilsson (sammankallande), Bert Nyström och Christer Olsson, med 

Gunnar Andersson som suppleant. 

§ 24 

Stämman beslöt att för att begränsa skador av varg, lodjur och björn får dessa jagas av envar 
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jaktberättigad över hela viltvårdsområdet under förutsättning att skyddsjakt på dessa vilt är tillåtet. 

Vid jakt efter dessa vilt där mer än en jägare deltar ska enligt Naturvårdsverkets beslut en jaktledare 

vara utsedd. Denna jaktledare behöver inte vara utsedd av jaktstämman. Enligt viltvårdsområdets 

stadgar kan, i samband med skyddsjakt, fritt antal jakträttsbevis utfärdas. De under jaktåret 

utfärdade jakträttsbevisen och jaktgästbevisen för älg, gäller även för ovan nämnda djurarter i 

samband med skyddsjakt. 

§ 25 

Inga övriga frågor förekom. 

§ 26 

Stämmoprotokollet ska anslås på den yttre anslagstavlan vid ingången till föreningens samlingslokal i 

Åmot samt finnas på förenings hemsida. 

Kallelse till stämma ska ske genom brev till medlemmarna. Kallelse och annan generell information 

om jakten ska läggas ut på föreningens hemsida avvo.ramnet.se.  

§ 27  

Ordföranden framförde stämmans varma tack för att det hängivna arbete som avgående ordförande 

Jan Wiklund nedlagt i styrelsens arbete. Jan har varit styrelseledamot sedan slutet av 1990-talet och 

ordförande sedan 2009. Stämman förstärkte tacket till Jan med en kraftig applåd. 

Ordföranden framförde också ett tack till GunBritt och Tommy Johansson som ordnat med det 

kaffebord som stod framdukat för att avnjutas efter att stämman avslutats. 

Ordförande förklarade stämman avslutad.  

Vid protokollet  

 

 

GunBritt Johansson  

 

 

 

Justeras  

 

 

Mats Lindahl Torgny Nilsson Johnny Blomqvist 


